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INTERPELACJA 

w sprawie postępów w przywróceniu tramwaju na Kucelin 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację na jakim etapie jest 

przywracanie tramwaju na Kucelin. Ostatnią, niepełną informację uzyskałem  

w odpowiedzi na moją poprzednią interpelację w dniu 09.05.2022 r. 

Z ekspertyzy z którą się zapoznałem wynika, że jest dopuszczalny 

przejazd tramwaju po moście surówkowym, a jedynym warunkiem jest 

uniknięcie mijania się dwóch tramwajów na moście w jednym czasie. 

Proszę o informację, jakie postępy poczyniono w tej sprawie i kiedy 

mieszkańcy mogę oczekiwać powrotu tramwaju na Kucelin. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

 


